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Pani
Magdalena Walczak
Radna
Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna, 

w odpowiedzi na interpelację z 9 lutego br. w sprawie ulic Dobrzeckiej oraz Zachodniej,
uprzejmie informuję,  iż  wszystkie  stwierdzone  ubytki  w  nawierzchni  jezdni  zostały
naprawione. 
Zarząd Dróg Miejskich w Kaliszu monitoruje cyklicznie stan nawierzchni wspomnianych
ulic.  W  przypadku  pojawienia  się  kolejnych  ubytków,  prowadzone  będą  prace
naprawcze.

Jednocześnie  informuję,  że  w  najbliższych  dniach  Miasto  Kalisz  złoży  wniosek
o  dofinansowanie  rozbudowy  ul.  Dobrzeckiej  i  ul.  Św.  Michała  w  ramach  Programu
Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych  z terminem realizacji
zadania w latach 2023-2025.
Ponadto trwa opracowanie projektu rozbudowy ulicy Zachodniej.  Gdy projekt  będzie
gotowy  i  określone  zostaną  koszty  zadania,  będzie  możliwe  przygotowanie  wniosku
o dofinansowanie inwestycji.

Dziękuję za zainteresowanie.

Z poważaniem

                                                                                                        Prezydent Miasta Kalisza
         /…/

      Krystian Kinastowski  



Kalisz, 9.02.2022 roku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w związaną z ulicą Dobrzecką i ul. 

Zachodnią  w Kaliszu. 

 W związku z tym, iż ul. Dobrzecka, jak również ul. Zachodnia w Kaliszu nadal nie są 

objęte przebudową i nie jest znany  termin przebudowy tych ulic, uprzejmie proszę o 

dokonanie przeglądu stanu tych ulic, ponieważ w ostatnim okresie czasu , w jezdniach 

pojawiło się wiele nowych ubytków, które  utrudniają przejazd tymi ulicami i zmuszają 

kierujących do swoistego slalomu pomiędzy poszczególnymi ubytkami  w jezdni. Sprowadza 

to zagrożenie dla kierujących oraz ich samochodów.  

  

Z wyrazami szacunku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 


